
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 435
Hvad er ministerens holdning til indholdet af faktaboksen i artiklen ”Sæler mis-
tænkes for at æde tusindvis af vardelaks” i Jydske Vestkysten den 21. juli
2013, hvor det blandt andet fremgår, at der på fire måneder i år er fanget 30
vardelaks mod 451 sidste år, at der er bidmærker fra sæler på 40 pct. af var-
delaksen, og at bestanden af sæler i Vadehavet i 2012 steg med 11 pct.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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